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Betreft: evenemententerrein in Park Oudegein

Geachte burgemeester en wethouders, gemeenteraadsleden,

Het wijkplatform Doorslag heeft een aantal weken geleden kennis genomen van de voorkeurslocatie

van de gemeente voor een evenemententerrein in Park Oudegein.

De gemeente heeft een enquête gehouden onder de inwoners van Nieuwegein. In deze enquête werd

de behoefte aan een evenemententerrein in Nieuwegein geïnventariseerd waarbij niet duidelijk was 

dat het om de voorkeurslocatie Park Oudegein zou gaan,. En dit terwijl bij stemming over de Motie 

225 van 12-11-20 al bekend bleek te zijn dat de voorkeurslocatie in park Oudegein ligt en indien dit

niet mogelijk was, uit te zien naar een andere locatie.

We denken dat als dit bij inwoners al bekend geweest zou zijn toen zij de enquête invulden, 

inwoners de enquête met een andere insteek zouden hebben ingevuld. We vragen ons af waarom de 

gemeente deze informatie heeft achtergehouden aan de invullers van de enquête.

Nu bekend is dat de gemeente Park Oudegein als voorkeurslocatie heeft, heeft het wijkplatform 

Doorslag zelf een kleine enquête gehouden onder de inwoners van de wijk Doorslag. De wijk 

Doorslag grenst direct aan Park Oudegein en is één van de vele rondom de beoogde locatie gelegen 

wijken wijken die veel zullen merken van een evenemententerrein in het park.

Het zal u dan ook niet verbazen, dat de response van onze kleine enquête behoorlijk was toen 

duidelijk werd wat de voorkeurslocatie voor het evenemententerrein zou moeten zijn. Op 17 maart 

2024 hebben 363 mensen deze enquête ingevuld. Zie hieronder de uitslagen.
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Niet eens de helft van de invullers wil überhaupt een evenemententerrein in Nieuwegein.

Maar liefst 83,5 % van de invullers is tegen een evenemententerrein in Park Oudegein, 1,9 % heeft 

geen mening en slechts 14,6 % is voor. Deze cijfers spreken duidelijk voor zichzelf.

De opmerkingen die gemaakt zijn door de invullers zullen we u niet onthouden en staan onderaan 

deze brief. We vragen u dringend deze opmerkingen door te nemen, zodat duidelijk wordt waarom 

de bewoners van onze wijk voor het overgrote deel tegen zijn.

De belangrijkste bezwaren zijn:

• schade aan het park/de natuur

door de aanpassingen (de ondergrond die moet worden aangelegd, een brug om grotere 

wagens naar het terrein te krijgen, aanleg van bredere asfaltpaden) enz. en door de 

evenementen zelf (plat trappen van planten/gras, auto’s die het park in moeten om de 

apparatuur/hekken/podia etc. op het terrein te brengen)

• geluidsoverlast voor mens én dier (tot ver in de omgeving te horen)

niet alleen geluidsoverlast van evenementen in het park, maar in Doorslag ervaart men nu al 

regelmatig overlast van evenementen bij de Lek en vanuit IJsselstein

• parkeeroverlast

• te grootschalige evenementen

• de omvang van het park Oudegein met als functie “park” wordt steeds kleiner

• het park Oudegein is een plek om tot rust te komen

Ook tijdens de bijeenkomsten van de gemeente op 8 en 13 februari jl. zijn er veel opmerkingen te 

horen geweest en ook op geeltjes opgeplakt op de borden. Dit waren geen vragen, maar duidelijke, 

zeer kritische opmerkingen. We hebben foto’s van de borden met de opgeplakte papiertjes gemaakt 

en de opmerkingen uitgewerkt. Duidelijk blijkt dat er veel zorgen en kritische geluiden zijn, hetgeen

overeenstemt met de uitkomst van onze enquête.

Nieuwegeiners zijn grosso modo niet heel trots op Nieuwegein. Het park Oudegein is evenwel altijd

één van de weinige plekken waar de Nieuwegeiners wél trots op waren en over het algemeen nog 

steeds zijn. Er wordt door de plannen van een evenemententerrein met grootschalige evenementen 

een grote aanslag gepleegd op de fijne, rustige plek zoals veel Nieuwegeiners deze ervaren.

Er wordt steeds opnieuw een stuk afgesnoept van het park. Het sportpark met voetbal, hockey, 

korfbal is weliswaar groen door de velden die er liggen, maar niet vrij toegankelijk voor bewoners 

om te kunnen recreëren, voornamelijk wandelen. Ook wordt een sportzaal gebouwd (weer meer 

bebouwing in het groene deel). Een groot stuk langs de Helmkruid is onlangs helemaal kaal 

getrokken op de bomen na.
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Nieuwegein wordt volgebouwd. Begrijpelijk want er is woningnood. Geef de bewoners van de 

appartementen een fijne groene plek als vervanging van het gemis aan een eigen tuin. 

De gemeente is wel trots op City Park, het vroegere rosarium in Cityplaza. Een miniem stukje groen

tussen alle hoge gebouwen variërend van 30 tot 70 m hoog. Maar we hebben een prachtig park; 

waarom is de gemeente daar niet wat trotser op?

Het is ons inziens en met ons een heleboel inwoners een illusie dat het park niet aangetast zal 

worden door een evenemententerrein waar plaats moet zijn voor evenementen met tot 5000 

bezoekers. Ter vergelijking: Gein Beat, wat steeds al voorbeeld voor de te houden evenementen 

naar voren wordt gehaald, had hooguit 400 bezoekers. In het plan wat nu voorligt moeten de 

voetpaden worden verbreed, er moet een verstevigde ondergrond aangelegd worden, er moeten 

voorzieningen komen zoals elektriciteit, sanitair etc..

Er zullen tickets verkocht worden voor de evenementen. Het is nog maar de vraag of deze tickets 

dan terecht komen bij de inwoners van Nieuwegein en het is niet denkbeeldig dat deze tickets te 

duur zijn voor een groot deel van de inwoners van Nieuwegein.

Het is ook mogelijk dat mensen als de tickets uitverkocht zijn toch naar het park komen en zich 

buiten de hekken gaan ophouden om toch iets van het festival mee te pikken. Gevolg: nog meer 

schade aan de natuur. Laat staan het afval dat door 5000 of meer mensen wordt achtergelaten. De 

noodzakelijke verplaatsing van de nu op het beoogde terrein aanwezige recreatieve voorzieningen 

(voetbalkooi, skatebaan, etc) zal leiden tot de aantasting van een groter gebied dan het 

evenemententerrein zelf.

Bij grote evenementen zal een groot deel van de bezoekers waarschijnlijk met de auto komen, al is 

het alleen al dat deze tot 1 uur ’s nachts duren en er dan geen OV meer is. We schatten in dat er dan 

minimaal 500 parkeerplaatsen nodig zijn en die zijn er niet. Los van of je wilt dat die überhaupt 

worden aangelegd, zijn de kosten van de aanleg van extra parkeervoorzieningen niet meegenomen 

in de nu voorliggende kostenraming van 1,25 miljoen euro.

Het wijkplatform vindt het onbegrijpelijk dat al in Nieuwegein aanwezige evenemententerreinen als

Middengaarde en Down Under niet in het locatieonderzoek voor een evenemententerrein zijn 

meegenomen. Voor deze terreinen hoeft de gemeente niet te investeren en ze worden beheerd door 

ervaren exploitanten, weliswaar commercieel. Maar ook voor het door ons bekritiseerde terrein zal 

de organisatie van evenementen in handen worden gegeven van commerciële organisatoren. 

3



Wat ons eveneens zorgen maakt, zijn de opmerkingen van het jeugdwerk in het AD van 12 maart jl..

In het artikel wordt gezegd: “Je zou er een paar keer per jaar iets met muziek kunnen doen”. 

“Volgens mij is een plek waar jongeren kunnen samenkomen, een feestje pakken of op een festival 

staan onmisbaar”. Een evenemententerrein lost het probleem van de jongeren in Nieuwegein niet 

op. Tenminste niet als je uitgaat van één groot muziekfestival in het jaar, zelfs niet als het er drie per

jaar zouden worden. Er wordt als niet opgepast wordt, een grote hangjongerenplek in het park 

gecreëerd waar de jongeren ook samenkomen buiten de 6-12 evenementen om, met alle 

problematiek eromheen.

Wij vragen u dringend al de opmerkingen van de inwoners van Doorslag e.o. door te lezen en deze 

mee te laten wegen bij uw beslissing om het evenemententerrein in Park Oudegein te vestigen.

Met vriendelijke groeten,

namens het bestuur van het Wijkplatform Doorslag,

Nel Meijer, voorzitter

Opmerkingen bewoners Doorslag

Waarom bent u hiertegen?

Moet een PARK blijven: rust, natuur, wandel- en fietsgebied voor jong en oud zonder 

lawaaiuitwassen en zeker geen verborgen agenda/verdienmodel voor de gemeente!

Te dicht bij woningen en het is een afbraak van het mooie park

Lawaaioverlast, aantasting natuur( rustig wandelen en van de vogels genieten is er dan niet meer 

bij) parkeeroverlast, 5000 bezoekers is veel te grootschalig. Geinbeat gaf in het verleden korte tijd 

overlast van dreunende bassen maar was te dragen omdat het maar eenmaal per jaar was.

Gaat enorme overlast geven en het park verwoesten. Is voor de omwonenden niet te doen, maar 

ook de dieren in het park gaan hier ongetwijfeld van over de rode. Wat een onzalig plan! Maak zo'n

terrein ergens op een industrieterrein waardoor er weinig tot geen overlast is. Hoe bedenken jullie 

het om dit in een park midden tussen woonwijken op te willen zetten?!!

Parkeeroverlast

Slecht voor natuur, geluid

Overlast parkeren in de wijk.

Er is al genoeg overlast door medewerkers van het ziekenhuis, dan komt er alleen maar meer 

overlast, denk aan geluidsoverlast, parkeerdeuk in de omliggende wijken, onrust in de straten en op

het fietspad.

In het. Verleden had we bij evenementen in het park veel geluidsoverlast. En nu nog steeds hebben 

we bij toernooien veel last.

Parkeeroverlast wat er nu al is.

Parkeerproblemen, zwerfafval, het is een natuurgebied, vernielingen rondom het terrein

Veel herrie, wat niet fijn is voor de mensen in de buurt en Kinderboerderij dieren. 

En waar gaan al die mensen parkeren?

Aantasting natuur. Geluidsoverlast. Vervuiling. Overlast dronken bezoekers

1. Voor 5000 man te grootschalig

2. Om het geschikt te maken voor deze 

activiteit (wat veel geld gaat kosten) blijft 

er niet veel van de natuur 

over om nog gewoon in te kunnen 

wandelen/disc-golf/picnic gedurende 

zomermaanden en recreëren.

3. Parkeren zal veel overlast geven.

4



Meerdere redenen:

- park is voor een evenement niet geschikt omdat er eerst veel geld (€900.000 en waarschijnlijk 

meer) moet worden uitgegeven om de locatie geschikt te maken

- twijfels bij geluids overlast wat gebagatelliseerd wordt naar de wijken rondom en het ziekenhuis

- beschadiging van ons mooie park Oudegein

- vrees voor parkeer overlast bij 5000 of meer bezoekers.

- bij 12 of meer evenementen is er nauwelijks een herstel periode voor de natuur

- locatie ligt te dichtbij een stiltegebied in het park

- te verwachten criminaliteit, drugs

- evenementen locatie is nauwelijks af te sluiten bij betaalde evenementen

Ik vrees de geluidsoverlast. En ik hou van het stiltegebied. Dat gaat dan verloren. Ik wandel graag 

maar dan is de lol er af.

Komt allemaal ellende van. Herrie, aantrekken van gespuis, afval, dronke mensen die de buurten 

inlopen, drukte, parkeerdrukte, parkplaatsen moeten bijgemaakt worden, verkeersdrukte, vooral 

muziek tor 01.00 uur on de nacht is verschrikkelijk. Dat was al met geinbeat. Kermis is al helemaal

erg. Komt gespuis op af. Evenementen trekken veel jongeren aan die zijn er niet zoveel dus trek je 

diw aan van buitenaf. Vianen heeft al een muziekfestival en dat hoor je zelfst hier. Jongeren gaan 

trouwens liever naar pinkpop of Sziget of Garbicz. Maar we vergrijzen hier vooral en hebben daar 

zelf helemaal geen behoefte aan. En nu weer een stuk natuur te verpesten met wegen voor 

vrachtwagens maken die het park in kunnen. Het park is daar niet voor bedoeld. Wij willen hier rot

rust komen in de natuur. Ga liever op een terrein waar jullie alles afbreken bij city ipv daar 

torenflats te bouwen.. Het park is onze groene long.

Te veel overlast qua geluid en parkeerproblemen. Bovendien zal de natuur (rust) er onder lijden.

Ik ben voor natuur en rust. We wonen aan het park en horen al letterlijk wat er gezegd word bij een

voetbaltoernooi door weerkaatsing geluid van huisgevel bij achtertuin. Ik ben hier gaan wonen 

voor rust en groen uitzicht. Niet nog meer lawaai en troep in het park graag!!

Er is genoeg buiten Nieuwegein. Het park moet z'n natuurwaarde en rust behouden. We hebben last

van de voetbal velden aan de andere kant van het park.

Opnieuw een serieuze poging om het GROEN maakt heel veel kapot 

We moeten het koesteren en in stand houden

Het park is nu een rustpunt temidden van een steeds drukker wordende omgeving (hoogbouw bij 

Cityplaza). We hebben nu al last van festivals in Vianen en IJsselstein. Daarnaast verwacht ik dat 

er als gevolg van een evenemententerrein er op nog meer plaatsen in Nieuwegein betaald parkeren 

zal worden ingevoerd. Daarom volmondig tegen!

Als het kleinschalig is tot 1000 mensen dan kan het, maar geen grote popfestivals.

Ivm de teloorgang van het park, de parkeeroverlast en millieu problemen

Enige stuk natuur in Nieuwegein, geluidsoverlast voor mens en dier, parkeerproblemen, aanslag op

natuur

Heeft (te) veel gevolgen voor de natuur

5000 bezoekers is veel te veel

Het park moet gekoesterd worden als natuurgebied en geen pretpark worden

Dit is niet de meest geschikte lokatie. Grote festivals met veel mensen, verkeer gaat enorme 

problemen opleveren. Te weinig parkeerplaats. Omliggende natuur heeft te lijden onder 

evenementen.

Te veel lawaai

Geluidsoverlast en we moeten zuiniger zijn met de natuur in Ngein. als we steeds een stukje eraf 

‘knabbelen’ blijft er niets over.

Het is mooi groen plek en zo moet ie blijven

Het geeft overlast aan de omgeving. Denk aan zwerf afval, platgetrapt gras en bovenal 

geluidsoverlast.

Ik denk dat het meer risico’s met zich meeneemt dan kansen
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Vernietiging van de natuur

Het is zo'n mooie plek in Nieuwegein met mooi natuur , maar niet geschikt voor evenementen. 

Geinbeat was er al niks

Overlast en verdwijnen van natuur

Gaat ten koste van natuur in park en de stap naar ijsselbos is groot. Verdee het geluidoverlast. Er is 

al veel geluidsoverlast van evenementen in IJsselstein en parkpop vroeger gaf na geluidsoverlast 

veel overlast van dronken jongeren die via de Doorslag verder naar Nieuwegein gaan.

Ik heb geen behoefte aan geluid overlast, het park is erg gehorig naar de woningen toe die er naast 

liggen. Daarnaast zorgen de evenementen voor afval, een toestroom aan autos en het verstoord de 

natuur. Het park is nog ongeveer het enigste beetje groen wat Nieuwegein heeft. Laten we daar op 

een natuurlijke manier van genieten zodat het voor de omwonenden en de natuur ook leuk blijft en 

het niet omtoveren in een uitgaans oort.

Teveel overlast qua herrie en parkerende mensen

Geleidsoverlast, het is een park, waar gespeeld, gewandeld word, waar dieren wonen. Niet geschikt

voor grote evenementen

Ik ben hier gaan wonen ivm de relatief groene omgeving. Juist die groene omgeving wordt straks 

verstoord met elke maand een evenement. Het rustigste stukje van Nieuwegein is niet de plek waar

ik een evenement zou willen horen. Terwijl de onderbouwing niet eens consistent is (andere 

locaties vielen af op punten waar de gekozen locatie niet op af viel). En er zijn daarnaast al meer 

dan genoeg bouwputten in de omgeving.

Er zullen ws bomen gerooid worden en het is gedaan met de rust omdat we vlakbij wonen.

Geluidsoverlast, verkeershinder, rommel, verstoring van de natuur. Een van de weinige stukjes 

natuur in Nieuwegein zouden we moeten koesteren.

Park moet voor rust en ontspanning zijn. Evenemententerrein verstoord rust, natuur en zeker niet 

de te vergeten dieren

Geluidsoverlast en parkeeroverlast

Geluidsoverlast, milieu, dierenwelzijn

drukte, alles vol

Verstoord de natuur, geeft overlast van geluid en parkeren, er verdwijnt steeds meer natuur

zoooveel overlast, behoeft geen verdere uitleg, snapt iedereen.

Ik hou niet van die drukte, lawaai- en verkeersoverlast. En in bijzonder aantasting van alle flora en 

fauna die we nog hebben en in de jaren hebben opgebouwd bijv. in park Oudegein, Parkhout.

Elk groot evenement is hinderlijk geluid bv zoals geinbeat en de muziek feesten vreeswijk die aan 

de andere kant van Nieuwegein te horen is. maar ook voor de natuur zoals dieren en vogels en 

insecten. En al die verkeersbewegingen met de uitstoot daarvan dit valt niet uit te leggen met wat 

er in het land en de wereld gebeurt met de opwarming en uitzonderlijke droogte en wateroverlast...

Dit verstoord de natuur ernstig. 

Ook mijn woongenot aan grens van dit prachtige stads park.

Er is nu meer dan genoeg "ingepikt" door uitbreiding sportpark en andere subtiele onzin.!!!!!!

Het is een natuurgebied waar iedereen plezier van heeft. Een broedgebied daar hoort geen lawaai 

en vervuiling bij.

Aantasting park, geluids- en parkeeroverlast. In de directe omgeving van Nieuwegein zijn al meer 

dan genoeg evenemententerreinen (Middelwaard, Podium IJsselstein, Haarrijnseplas, Transwijk)

Het moet niet ten koste gaan van natuur en van de natuurbeleving van Nieuwegeiners. Park 

Oudegein betekent even weg uit de stad op een haalbare afstand. Vrees is dat met evenementen het 

terrein lange tijd afgesloten zal zijn voor bezoekers om de natuur te laten herstellen.

Geluidsoverlast. Geen ruimte in Nieuwegein hiervoor. Hebben al rondom 3 evenementen terreinen.
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Ijsselstein, Utrecht, Vianen

Het is een mooi natuurgebied met veel vogels , er wordt veel gewandeld en gespeeld en 

verschillende

Sporten gespeeld.

Met name voor de natuur.

Het is een oord van rust, met veel vogeltjes en bvb meerdere ijsvogelnesten. Maar ook het 

goudhaantje heb ik gespot en vele andere vogels. De gemeente roept de laatste jaren de burgers op 

om meer groen aan te brengen. En dan willen ze een juist zo'n groene plek gaan veranderen en van 

alles aanleggen; electra riolering etc. zo begrijp ik voor een evenemententerrein. Komt er dan ook 

parkeergelegenheid? En waar blijft de natuur dan? Hoe zien jullie dat voor je? Ik ben erg benieuwd 

en ga daarom ook naar de inloopavond. Maar nee, ik ben niet voor. Ik kan niet ver lopen en dit is 

mijn dagelijkse uitje in de natuur. En met mij zijn er vele anderen.

Natuur dieren overlast in de wijk vandalisme van het park juist zo mooi nú evenementen terrein is 

of in het centrum maar beter aan een buitengebied zoals bv galercopperzoom

Geeft hoe dan ook overlast

De natuur wordt aangetast; bodem, geluid. In omliggende gemeentes voldoende 

evenemententerreinen (IJsselstein, Vianen, de Meern)

Herrie, stukje park/natuur weg, er lopen herten die hebben straks helemaal niks, geïnbeat was ook 

geen succes, doe gewoon maar NIET!!

Wij zijn erg bang voor overlast. Een park is een rustpunt

Er is in de omgeving van Nieuwegein voldoende mogelijkheden voor (grote) evenementen. Deze 

lacaties zijn dichtbij genoeg voor de doelgroep die hier op af komt. Er is in Nieuwegein geen 

geschikte locatie voor grote evenementen.

De overlast van grote evenementen op de directe omgeving zijn niet in verhouding.

Koester het park met zijn groen.

Er valt genoeg te doen in de omgeving en we moeten de natuur met rust laten. Rust is ook nodig 

voor de mensen .

Ik heb zelf geen interesse hierin en het kan veel overlast geven in zo'n dichtbevolkte kleine stad, 

lijkt me niet geel geschikt

Bang voor overlast, zowel geluid, parkeren als drukte in de stad van mensen die van buiten 

nieuwegein komen

Drukte , rust verstoren.Verkeersproblemen Nog langer wachttijden bij vaak open staande brug over

de Doorslag

Geluidsoverlast, hoort niet in een park.

Het zal ten koste gaan van de dieren en het groen

Herrie, vervuiling, vermindering van het groen, verstoring van de rust, verwijderen van het groen, 

vrachtwagens in het park, aantrekken van gespuis, wat laat de buurten intrekt in dronken bui, 

parkeerproblemen, tot 01.00 in de nacht gebonk van luide muziek. Aantrekken van volk van buiten

de stad. Kosten voor Nieuwegeinse burgers wie betaalt het, de burgers. Wie strijkt het geld op : de 

gemeente.

Geldverspilling en overlast

Afspraken uit het verleden met de jonkheer, park zou park blijven.

Financieel wordt het voor de gemeente een klifhanger.

Negatieve bijdrage aan opvoeding jeugd. Groeps agressie !

Geluidsoverlast omwonenende, geinbeat nog in herinnering.

Er zullen alleen middelmatige groepen komen optreden. De betere hebben een grotere locatie 

nodig in een grote stad. Bv Boedapest.

Beschermd stilte gebied ligt er achter. Bruggetjes zijn hier speciaal voor verwijderd.

Milieu Educatie Centrum wordt vlag op modderschuit.

De wijze dat de gemeente dit probeert door te drukken, werkt onder een groot deel van vooral uw 

oudere inwoners onnodige weerstand tegen de gemeente.
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Aanleg aanvoer weg en aanleg parkeerterrein ontsieren het park in hoge mate.

Herrie, rotzooi, drukte, verpesten van de rust en het groen, parkeeroverlast, overlast mensen die de 

buurten ingaan, verkleinen van het parkgenot.

Ik vrees veel geluids en verkeeroverlast en geen voordelen voor de dieren en mensen die hier in de 

buurt wonen. Geld verdienen daar gaat het over, bah, niks Nieuwegein vergroenen of 

verduurzamen

Wij wonen met veel plezier in deze groen en rustige omgeving e hebben geen behoefte aan nog 

meer parkeerproblemen dan die we nu al hebben van het personeel van het ziekenhuis of mensen 

die op city plaza werken. En dan nog.maar te zwijgen over de potentiële geluidsoverlast

Teveel lawaai, zonde van de natuur, teveel rommel, te veel drukte

Te veel afval, geluudsoverlast

Vernietiging natuur.

woonomgeving niet geschikt voor grootschalige evenementen i.v.m. geluidsoverlast, 

verkeersoverlast, parkeeroverlast, veiligheid, afbreuk natuur

De rust gaat verdwijnen. Vele omwonende gaan last hebben van het geluid en de drukte bezoekers.

niet berekend op aantal bezoekers, te weinig toegangswegen, te weinig parkeergelegenheid. 

Geluid: bij Parkpop konden we vroeger elk nummer meezingen.

Absoluut onzalig plan!! Gaat veel geluidsoverlast geven. Wanneer in Ijsselstein een festival is, 

horen we dat hier al. Veel parkeeroverlast en dronken en/of feestende, lawaaiige mensen in de 

wijk. Dan hebben we het nog niet eens over de natuur die hierdoor totaal van slag zal raken! Wie 

bedenkt dit!!!

Zeer groot minpunt voor de natuur (zowel planten als dieren). Aantrekken van veel mensen van 

buiten de stad, bijkomend afvalprobleem, geluidsoverlast, drugsoverlast.

Omdat het rust en natuur verstoort

Het verstoord de rust van de natuur

Geluidshinder, parkeerproblemen,schade aan natuur, rust verstoring.

Ik vind het te grootschalig kleine evenementen zou ik prima vinden er zijn overal genoeg 

evenementen nieuwegein hoeft voor mij geen grote evenementen te organiseren

Park wordt al kleiner door alle sportverenigingen we moeten zuinig zijn op het park zekervoor de 

vogels en overige dieren die er verblijven. Daarnaast ben ik bang dat er veel geluidsoverlast plaats 

gaat vinden en parkeerproblemen.

Ik vind het een bizar idee om een grootschalig evenemententerrein in het hart van een gemeente te 

plaatsen waardoor de hoeveelheid mensen hier die hier hinder aan vind enorm groot is, bovendien 

is dit een van de weinige echte stukjes groen dat we hebben binnen de Gemeente Nieuwegein en ik

vind dat we dat moeten koesteren. Ik ben zelf relatief jong nog en dus voor een evenement terrein 

maar dit slaat echt door.

schade aan de natuur, geluidsoverlast, verkeersoverlast, weer een stuk van het park als rustige plek 

afgehaald, veel te grootschalig voor in een park, te dichtbij woonwijken

Parkeeroverlast

Er worden momenteel al zoveel huizen (ook veel hoogbouw) gebouwd in Nieuwegein dan moet je 

extra zuinig zijn op de parken en de natuur daar met rust laten 

Parken zijn er voor wandelaars en fietsers en rustzoekers die willen genieten van de natuur

Misbruik natuur, (geluids)overlast, geen inspraak gehad, ondemocratisch, a-sociaal en agressief 

gedrag bij een evenement tegenwoordig, geen veiligheid, parkeerprobleem verplaats je naar 

woonwijken en dut dus zorgt voor a-sociaal gedrag.

Natuur en rust worden hierdoor teveel verstoord

Aangezien er al vaak genoeg geluidsoverlast is vanuit de voetbal vereniging, erg harde muziek. 

Daarnaast vind ik dat het park een park moet blijven, bijna geen enkele gemeente heeft een park 

zoals ons park. Er leven veel verschillende dieren zoals IJsvogels maar ook herten/reeën. Waarom 
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moeten we een mooi natuurgebied hiermee gaan belasten? Ook maak ik mij zorgen hoe al deze 

bezoekers naar de locatie gaan komen en hoe deze bezoekers met ons mooie park zullen omgaan. 

Ik als bewoner heb absoluut geen zin in nog meer geluidsoverlast, welke ik al ervaar vanuit de 

sport vereniging in het park en het evenementen terrein in IJsselstein. Hopelijk komt de gemeente 

Nieuwegein tot inzicht dat ze deze parel van Nieuwegein beter kunnen koesteren.

Angst voor overlast

De Doorslag ligt tegen de A2 en vlakbij de Brandweer en het Ziekenhuis. 

Vanuit IJsselstein zijn alle evenementen al goed te volgen (de wind staat altijd richting 

Nieuwegein). 

Een evenemententerrein in Park Oudegein zou teveel overlast betekenen.

Hebben jullie al gedacht aan de Henkel als evenementenlocatie of het gebied rondom de skipiste? 

Bij de skipiste is volop parkeergelegenheid en zijn er al diverse voorzieningen zoals toiletten.

Lawaai overlast, verkwer overlast, zonde van natuur stuk

Dit park is een natuurgebied, waar je heerlijk kunt wandelen of doorheen fietsen. Juist de ruimte en

de rust, waar de meerkoeten en ganzen zwemmen of op het gras zitten, soms zelf een ijsvogel op 

een takje boven de sloot zit, is heel erg waardevol. Dit mag niet door herrie en drukte worden 

verstoord.

Geluidsoverlast, veiligheid, rommel

Overlast qua geluid en schade in het park.

Te veel overlast

Geluidsoverlast en parkeergelegenheid

Het is een park, geen herrieterrein. We hebben al regelmatig bonk muziek hoorbaar in huis vanuit 

IJsselsein en af en toe Lopik

De aaleg van een evenemententerrein met een parkeerplaats gaat ten koste van de natuurlijke 

omgeving (minder planten en dieren, bv (water)vogels

Het gebruik van een evenemententerrein leidt tot verstoring van de rust in het park waardoor oa 

vogels worden opgejaagd/verjaagd

Het gebruik van een evenementen terrein zal gepaard gaan met geluidoverlast voor omwonenden 

en mogelijk tot milieuverontreiniging door afval

Vind de natuur en de dieren belangrijk heb ik ook allemaal aanegegeven in enquete van de 

gemeente.

En geluidsoverlast, in Sportpark Galecop wordt het HIDE festival gehouden, daar lees je ook niks 

over.

,zonde van het wandelgebied

Extra drukte en herrie

Woon naast het park. Nu al veel overlast van sportvelden qua geluid en verkeer.

Verwacht aanzienlijke geluidsoverlast

Geluidsoverlast, rommel, aanslag op het groen, verkeer door de wijk en ter plaatse

Rust en veiligheid behouden voor mezelf en mijn 4 kinderen

Vernielen van een groene omgeving. 

Teveel lawaai en overlast;

veel te weinig ruimte voor zoveel bezoekers; geen goede /genoeg plekken voor auto’s

Gaat ten koste van de natuur. Overlast door bezoekers, meer auto’s. Achterlaten afval. En dan ook 

de geluidsoverlast.

Ik ben bang voor geluidoverlast, overlast, vernielingen, drsnkmisbruik, etc

Het park is prachtig. Je kunt daar rust en ontspanning vinden door te wandelen, hardlopen, 

kinderboerderij etc. Een evenementen terrein maakt hierop een grove inbreuk.

Veel te grootschalig, teveel overlast met name qua geluid. Parkeeroverlast in de aangrenzende wijk.

Ik denk dat er Nieuwegein geen geschikte locaties zijn.
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Geluidsoverlast voor omwonenden

Overlast voor omgeving is veel te groot ten opzichte van genot.

er is een uitstekend evenemententerrein aan de overkant van de Lek. Parkeren voor grote 

evenementen in Nieuwegein wordt een ramp en levert gevaarlijke situaties op

Te belastend voor omgeving en natuur. Zeker gezien de voorgenomen grootte en de frequentie van 

de evenementen. 

Enorme toename van verkeersdrukte in de wijk de Doorslag, niet wenselijk omdat dit al zo groot is.

Toename geluidsoverlast en andere ongewenste activiteiten

Voor alles: *het park is nooit bedoeld geweest anders dan een mooi natuurgebied midden in 

Nieuwegein. (De voormalig wethouder Wil Sluis kon daar over meepraten)

*De overlast die zou ontstaan door lawaai van muziek - 5000 bezoekers waarvan de meeste met de 

auto -

Is mooi stuk natuur met bijvoorbeeld ijsvogels en ceel rust en ruimte. Groene long van nieuwegein 

moet blijven.

De natuur van Park Oudegein gaat onherroepelijk verloren, flora en fauna gaan kapot

Park moet plek van rust zijn.

Te groot met teveel bezoekers voor in de gemeente te houden. Dit levert teveel overlast.

het park is een rustige omgeving in de natuur waar al zo weinig in de buurt van is.

Gaat ten koste van de al weinige natuur in Nieuwegein

Omdat het park hier in de buurt de enige plek is waar rust is en de natuur behouden moet worden.

Lawaai-overlast, onvoldoende parkeerruimte en daardoor parkeeroverlast in de wijken.

Park moet park blijven. Af en toe een evenement is prima.

Verstoort de rust in park Oudegein, geeft veel overlast aan verschillende wijken, de natuur wordt 

onnodig aangetast, er zijn genoeg betere alternatieve locaties die voor minder overlast voor mensen

en natuur zorgen.

Veel verstoring omgeving als gevolg van verkeer, geluid en lichtvervuiling. Er is al een groot 

sportveldencomplex, wat bij grotere activiteiten regelmatig verstoring geeft. Grote evenementen 

geven forse overlast. In Nieuwegein Zuid hebben we daar ervaring mee met evenementen bij de 

plas naast de A2 in Vianen.

Omdat er in de omgeving al genoeg evenemententerrein en zijn. We reizen voor van alles de 

wereld over. Utrecht is dan te ver? De natuur in Park Oudegein wordt ernstig verstoord als dit plan 

door gaat.

Verstoring van de natuur zowel door geluid als zwerfafval, onveiligheidsgevoel door mensen bv 

tgv alcoholmisbruik

Veel evenementen kost de gemeenschap geld. Dat wil zeggen de gemeente moet bijleggen omdat 

het verlies lijdend is. In park Oudegein organiseren staat garant voor geluidsoverlast voor dier en 

mens. Alleen een vogel in broedseizoen heeft geen keuze. In Utrecht lees je over schade aan 

bomen in park Transwijk na een festival. Dat is zonde en onnodig. 

Organiseer het dan op het parkeerterrein van Blokhoeve (bij de Mac).

Met een evenemententerrein op een paar kilometer afstand, in IJsselstein, vind ik het onzinnig om 

een evenemententerrein in Nieuwegein te ontwikkelen. 

Een evenemententerrein in Park Oudegein zal grote impact hebben op de mogelijkheden die het 

park nu biedt. Ik verwacht dat de inrichting grote gevolgen gaat hebben. Niet alleen om de 

ondergrond geschikt te maken en de nutsvoorzieningen aan te leggen, maar ook het beslag dat 

parkeervoorzieningen gaat leggen op de ruimte die nu groen is en de broodnodige rust biedt. 

Dat op dit moment Park Oudegein als de meest geschikte locatie voor een evenemententerrein uit 

het onderzoek naar voren komt wil nog niet zeggen dat het een geschikte locatie is. Het vol bouwen

van andere open ruimtes in Nieuwegein, het voorrang geven aan woningbouw bij deze open 

ruimtes is geen argument om de enige grote groene voorziening in Nieuwegein, Park Oudegein, te 

gaan inrichten als evenemententerrein. Daarme wordt daarmee volstrekt voorbij te gaan aan het 
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doel en het gebruik van Park Oudegein: groene recreatie!

Natuur wordt aangetast

Omdat ik tegen een evenemententerrein in Park Oudegein ben. Het park moet groen blijven, er 

moeten geen parkeerplaatsen komen, en er moeten geen bomen gekapt worden.

Veel geluidsoverlast, verstoring van de natuur die al zo onder druk staat en in kwaliteit achteruit 

gaat.

Vanwege de natuur en de rust in het park. Evenementen passen daar niet bij. Is veel teveel inbreuk 

op het park.

Er gaat een mooi stuk groen verloren en de evenementen zullen hoogstwaarschijnlijk veel 

geluidsoverlast veroorzaken

Er is voldoende ruimte voor kleinschalige evenementen in de buurten en voor grotere evenementen

in het noordelijk gedeelte van Galecop.

Zal de mooie natuur daar geen goed doen

Ik denk dat het makkelijk een ongewenste verstoring van de rust in het park wordt. Het terrein dat 

nu voorligt grenst aan een van de meest rustige delen van het park, met storingsgevoelige 

broedvogels als ijsvogel, buizerd, sperwer. Ik snap niet dat de gemeente zich aan de ene kant voor 

laat staan op de natuurwaarden van park Oudegein, en meer natuur in de stad wil, en aan de andere

kant voor een evenementen terrein in dit park wil kiezen

Er zijn er al meer dan genoeg in de omgeving

Park moet mooi en rustig blijven. Belangrijke rust ruimte in een drukke gemeente.

De natuur staat al onder druk en er zijn al voldoende alternatieve evenemententerreinen, o.a. in 

IJsselstein en Utrecht. Verder is er al het evenemententerrein Down Under dat zeer goed bereikbaar

is vanuit Nieuwegein. Het te investeren geld kan beter in andere projecten, zoals 

klimaatbestendigheid, biodiversiteit en duurzaamheid in Nieuwegein besteed worden

Het zal de natuur en rust verstoren ! Er is vast aan de rand van Nieuwegein een plek te vinden

Overlast van geluid en het kapot maken van het weinige natuur wat er is.

Tast natuur aan

Ik ben bang voor de beperkingen van het reguliere recreëren. Dat het niet meer mogelijk is om 

meerdere keren per week een mooie wandeling te maken in het park door het evenement. Zeker 

kijkend naar de periode van opbouw en afbouw van een evenement en de overlast die daar bij 

komt kijken.

Het tast de natuur aan. Zowel een evenement als het parkeren

Er is weinig natuur. Park Oudegein is een kostbaar bezit in een omgeving waarmweinig natuur is. 

Er liggen voldoende ongebruikte gebouwen en ruimte op de industrieterreinen

Laatste stukje groen in Nieuwegein met rust laten. Vogel broed plekken / veel nest kasten / disc 

golf parcours. Mensen komen er voor hun rust. Omwonenden willen geen herrie of overlast / 

vervuiling of overvolle parkeerplaatsen. Voelt alsof er niet voldoende en gedegen onderzoek is 

gedaan naar alternatieven. (Bedrijfspanden worden omgebouwd tot woningen - maar waarom niet 

een mooie evenementen locatie???) wegblijven uit het park. Eerst was het al dat er huizen moesten 

komen nu weer een evenemententerrein. Gewoon NIETS en groen laten wat groen is. VOL = VOL

Zoek een andere plek in plaats van het laatste stukje groen!

Moet natuurpark blijven

Genoeg buiten Nieuwegein. Gemeente kiest liever voor woningen = winst. Dan ook handen af van 

het park!

Wij wonen er dicht bij, dus geluidsoverlas en teveel mensen en auto overlast. Natuur en dieren 

hebben er veel last van.

Geluidsoverlast, want nu is in de lente en zomer ook vaak geluid an de omroepinstallatie van de 

sportvelden te horen. 

Parkeeroverlast in de wijk van mensen die hun auto kwijt moeten.

Onrust voor flora en fauna in het park zelf en voor de dieren van de kinderboerderij.
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Rust, weinig groen over in Nieuwegein, parkeeroverlast, geluidsoverlast.

Omdat er dan minder groen is en de drukte die dan aanwezig is ,we kunnen dan niet meer van het 

park genieten

Er zijn meer geschikte terreinen in Nieuwegein die geen park zijn.

Ik vrees dat het karakter van het park en van de natuur er negatief door zullen worden beïnvloed.

Geen logische plek, enige groene plekje in Nieuwegein. Te weinig parkeergelegenheid

Geluidsoverlast & wandel- en fietspaden worden langdurig afgesloten ivm opbouw en afbreken 

evenement

De natuur moet voorrang krijgen t.o.v. alle initiatieven van de mens. De mens buit de wereld uit. Er

is weinig natuur in de gemeente Nieuwegein. Dat moet niet verder uitgedund worden. Daarnaast 

hebben wij al geluidsoverlast van het evenemententerrein van IJsselstein, de trambaan. Daar hoeft 

niet nog meer geluidsoverlast bij. Dat vermindert ons woongenot..

Ik vind het zonde om een mooi stuk groen (echt een asset in stadse omgeving Nieuwegein) 

daarvoor in te richten en te gebruiken. Er zijn volgens mij andere locaties die hiervoor gebruikt 

kunnen worden mocht het echt nodig gevonden worden om een evenementenlocatie in te richten in 

Nieuwegein.

Geluidsoverlast , verkeersoverlast, aantasting natuur.

Geluidsoverlast, overlast bezoekers, parkeeroverlast, troep in ons mooie park Oudegein.

Rondom wijken, dus overlast voor de bewoners

Overlast buurt, natuur, er zitten veel vogels in het park, rotzooi, overlast bezoekers, 

auto's ,geluidsoverlast

Geluidsoverlast, aantasting van park en natuur

Natuur verpest. Herrie, parkeerproblemen, unieke locatie verpest. Dieren verstoren natuur 

verstoren

Overlast buurt, natuur, er zitten veel vogels in het park, rotzooi, overlast bezoekers, 

auto's ,geluidsoverlast

Omdat er in de omgeving rondom Nieuwegein voldoende evenemententerreinen zijn. En het 

belangrijkste is dat ik het dood en dood zonde zou vinden van de natuur die hier mee kapot wordt 

gemaakt of iig zwaar belast wordt.

Overlast door lawaai, licht, verkeer. Tast de omgeving en de natuur aan (op en in de bodem). Niet 

goed voor de dieren (o.a. van kinderboerderij). Er zijn voldoende locaties waar kleinschalige 

evenementen kunnen plaatsvinden.

Er is onderzoek gedaan naar een goede locatie. We moeten concluderen dat die er niet is.

Bang voor te veel overlast aangezien ik op de eendennest woon

Er is al meer dan genoeg rotzooi en herrie in de omgeving. Het park is voor iedereen die er komt 

een prettige en rustige plaats. Maar ook dat schijnt weer verpest te moeten worden helaas...

Er is een beter alternatief dat minder overlast voor de omgeving geeft

Bescherming van het stukje stille natuur en dieren

Gaat ten koste van bestaande natuur.. realiseer een evenementen terrein bij blokhoeve

Het is te klein (geen grote aaneen gesloten velden), omringd door woonwijken.

Te weinig ruimte ivm woningen en te belastend voor de omgeving/diensten

Vanwege natuur

Het park ligt te dicht bij woonwijken. Dit gaat teveel overlast geven. Zowel qua geluid als parkeren

van bezoekers. Alleen de opbouw van een evenement zal al overlast geven, aangezien dit dagen in 

beslag neemt. Ook het aantal bezoekers wat er gepland staat voor deze evenementen (1000-5000) 

is echt teveel. Een ander groot punt is het behoud van de natuur in dit park. Dit wordt wreed 

verstoord door de plannen die er nu zijn. En er is al zo weinig natuur over. Grote evenementen 

horen in buitengebieden terecht, maar niet in Park Oudegein!

Specifiek in Oudegein: de overlast van een a twee keer per jaar iets als Geinbeat is acceptabel, al 
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dreunt je huis en tuin op een km afstand wel mee. Maar zoiets vijf keer per jaar of meer bederft wel

veel zomerweekends

In het park zijn al diversen, zoals voetbalterrein (pas weer uitgebreid) tennisvereniging.

Ook de MEC krijgt een groter nieuw pand. Nog even en het park is versnipperd groen.

Daarnaast vrezen we voor geluidsoverlast, milieuvervuiling en schade aan het park.

dit prachtige stukje natuur, in een gemeente die tussen 3 drukke snelwegen ligt, waar verdient in 

deze klimaat- ramptijd bescherming! Aanleg van een evenemententerrein, alle voorzieningen die 

het vraagt, vind ik een domme beslissing, misschien onontbeerlijk voor Nieuwegein(?)

maar zeker op deze plek een doodzonde.

De rust, ruimte en natuur die al beperkt is in deze buurt wordt verstoord. De keren dat er een 

concert was in het park gaf enorm geluidsoverlast in mijn huis in Fokkesteeg.

We hebben de jaarbeurs, en Gorinchem. Waarom moeten we overal nieuwe plekken maken? 

Verbouw een oud kantoor of gebruik de faciliteiten van andere gemeenten door met hen samen te 

werken. Bouw liever een nieuwe woonwijk of zorg ervoor dat de natuur niet leidt onder omzet en 

het ego van gemeente.

Gaat overlast bezorgen

Geluidsoverlast

Dit gaat ten koste van de natuur en de rust en de omgeving. Bij zo’n groot evenement zal de natuur

hier sowieso last van hebben en het park geen rustige omgeving meer zijn. Daarnaast zullen 

aanvoerende vrachtwagens de omliggende terreinen vernielen en ook verhinderen dat kinderen en 

honden rustig kunnen spelen. Ook zal het enorme geluidsoverlast geven voor ons omwonenden en 

enorme parkeeroverlast, wat nu al in mindere mate gebeurd door evenementen op de voetbalvelden

dus dit is onvermijdbaar. Daarnaast schandalig dat er in een prachtig groen park zo’n evenement 

wordt georganiseerd en de rust verstoord , de natuur verstoord en kapot gaat, volgens die niet meer 

willen nestelen, afval dat overal ligt en dieren vergiftigen kan .

Geluidsoverlast, parkeeroverlast ook I.v.m. de reeds aanwezige sportterreinen. Ernstige beschaving

natuur.

Nieuwegein is een drukke en een lawaaiige stad. Het is een stad met veel overlast van de 

omliggende snelwegen zowel qua geluid als ook qua fijnstof. Het is slecht voor de inwoners als er 

nog meer lawaai wordt geproduceerd en onrust rondom het park. Een park waar je kan genieten 

van een wandeling van het Mecc de kinderboerderij en lekker zitten op het grasveld op een mooie 

zomerdag in het park.

Zonde van de natuur! En het zorgt ook nog eens voor veel overlast en vervuiling. Daarbij komt dat 

er in de omgeving rondom Nieuwegein genoeg evenemententerreinen zijn. Ik ben niet van mening 

dat een evenemententerrein een meerwaarde voor Nieuwegein is. Organiseer eerder een leuke 

sportwedstrijd zoals een loop of een roeiwedstrijd of fietstocht. Dat werkt ook heel verbindend

Mooi park kan niet meer dan 6.000 m2 missen. Dit zou grove aantasting ervan zijn. 6-12 

evenementen met Max 5.000 bezoekers zou voor omliggende woonwijken een ondraaglijke 

belasting zijn.

Geluidsoverelast, Verstoring van de natuurlijke omgeving, Schade aan het landschap, 

Verkeersproblemen, Beperking van recreatiemogelijkheden, Behoud van cultureel erfgoed

Onvoldoende parkeerruimte, betere locatie bij Down Under

Ik vind dat er in Nederland al genoeg evenementen te bezoeken zijn. De natuur en de bewoners 

hebben vaak overlast. Vooral de overlast van geluid is slecht voor ieder van ons.

Bescherming natuur en Overlaat

Nieuwegein wordt steeds voller. De natuur moeten we met steeds meer mensen delen. Steeds 

minder rust en ruimte. Daar past niet bij dat de natuur nu ook nog gedeeld moet worden met een 

evenemententerrein. Daarnaast: stapeling van geluid. Op de Bergeend dagelijks overlast van het 

geluid van de snelweg. Daarbij regelmatig geluidsoverlast van de sportterreinen in het park, soms 

van het evenemententerrein IJsselstein en ook van evenementen als Geinbiet. Op de Bergeend 

weerkaatst dat geluid. Slapen pas mogelijk als Geinbiet is afgelopen. Is Nieuwegein niet te vol 

13



voor een evenemententerrein?

Te grootschalig, teveel woningen die geluidsoverlast zullen ervaren en een aantasting van het park.

Voldoende evenementsterreinen in de omgeving (IJsselstein, Vianen, Utrecht etc). Bovendien is 

Nieuwegein dichtbebouwd en geeft zo'n terrein veel overlast voor de bewoners door 

verkeersdrukte, geluidsoverlast. Om "rendabel" (?) te zijn vanwege grote investeringen moet het 

wel vaak gebruikt worden. Het geld kan beter en maatschappelijker gebruikt worden.

Geluidsoverlast voor de Doorslag

Voor een grootschalig evenemententerrein vind ik Park Oudegein beslist ongeschikt. 

Juist het bestaan van dit groene en redelijk natuurlijk ingerichte park geeft Nieuwegein zijn 

meerwaarde. Zowel jong als oud maken er gebruik van om te ontspannen, te sporten, te genieten 

van de natuur, of laten hun kinderen / kleinkinderen hier de natuur ontdekken. 

Het is de groene long van Nieuwegein. 

Realisatie van een evenemententerrein betekent afbraak van dit prachtige park. 

Het is niet berekend op alles wat dat met zich meeneemt. Lawaai, o.a. niet alleen voor 

omwonenden, maar vooral voor de bewoners van het park zelf, de flora en fauna. 

Dieren worden gestoord, vogels in het broedseizoen maar ook allerlei andere dieren, zoogdieren, 

amfibieën, insecten, zoals bijv. nachtvlinders. Er zouden volgens bureau Tauw geen vlinders in het 

park zijn. Die zijn er wel degelijk, en nachtvlinders ook. 

De hoe verhouden de plannen voor dit evenemententerrein op deze locatie zich met het 

omgevingsprogramma Natuur in de stad?? Het park maakt onderdeel uit de van ecologische 

verbindingszone van de stad. De gemeente zou zich hard moeten maken voor verbetering van de 

natuurlijke omstandigheden in het park. Dat er geen vlinders zouden zijn mag geen excuus zijn, 

maar moet een reden zijn om daar iets aan te doen. Meer bloemenweides voor insecten en bossages

met nectarplanten , geen realisatie van een evenemententerrien met alle nadelen. 

Volgens onderzoeksbureau TAUW zouden dieren een andere beleving hebben bij geluid. Natuurlijk

horen dieren anders dan wij, maar zij ondervinden wel degelijk last van hard geluid., om nog maar 

niet te spreken van door boxen versterkt geluid, vuurwerk of andere effecten.

Bovendien geeft een evenement licht op onnatuurlijke tijden – ’s avonds – dus verstorend voor 

dieren. En dan heb ik het nog niet eens over de enorme aanloop van mensen, en alle afval wat 

daarmee gepaard gaat, dat misschien officieel opgeruimd wordt, maar waarvan vast ook heel veel 

in het omliggende groen gaat belanden.

Houtopstanden moeten gekapt om plaatst te maken voor verharding. Verharding zorgt ook voor 

meer hittestress, terwijl het juist een speerpunt zouden moeten zijn voor de gemeente om dit te 

verminderen door het aanplanten van meer groen. 

De toegankelijkheid van de locatie is niet zodanig dat er zo maar duizenden extra het park kunnen 

bezoeken zonder overlast. Niet alleen de locatie zelf zal een stuk minder aantrekkelijk worden, 

maar ook in de omgeving zullen er problemen ontstaan. Veel meer verkeer over Parkhout. De brug 

bij Jacks staat ’s zomers regelmatig open, totaal onpraktisch voor meer verkeer dan nu al het geval 

is.

De vraag is: heeft Nieuwegein überhaupt wel een evenemententerrein nodig? In IJsselstein, in 

Vianen, zijn al festivalterreinen. Mét de daarbij gepaard gaande overlast. Wij kunnen de tekst van 

de muziek die daar gedraaid wordt in De Doorslag bijna woordelijk verstaan. Landelijk is er een 

veelheid aan evenementlocaties, dichtbij in Utrecht eveneens. 

Is er een werkelijke behoefte, of gaat het om het op de kaart willen zetten van Nieuwegein? Met 

een muziekfestival trek je mensen uit de verre omgeving, dat is niet alleen voor Nieuwegeinse 

bewoners. Moet je dat wel willen?

Natuurlijk is het leuk als er regelmatig wat in Nieuwgein te doen is, zoals een kunstmarkt, leuke 

activiteiten voor de kinderen, maar dan volstaan kleinschalige locaties, zoals bijvoorbeeld het oude 
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nieuw in te richten Persilterrein, waar geen sprake is van natuurverstoring.

woon in de doorslag en heb nu al last van de harde muziek bij een evenement.

De natuur is belangrijker voor mij, bij Vianen ligt al een evenemententerrein

Wij wonen vlak aan het park ( rustig ) en wij willen geen geluisoverlast

Het park lijkt mij niet geschikt voor zoiets grootschalige.

Teveel overlast, verkeer en lawaai

Het geeft geluidsoverlast. Park is al vol met sportactiviteiten en parkerende mesen. De druk wordt 

alleen maar groter.

Omdat het park voor mij 'rust en natuur' betekend. Dat haal je hiermee naar beneden.

1: Het staat haaks op "Nieuwegein moet vergroenen"; 

2: toename geluidsoverlast voor ons en dieren; 

3: te grote veranderingen (verdichting bodem, parkeerplaatsen, verkaveling~verrommeling door 

ontstaan van behoefte aan specifieke terreintjes/voorzieningen); 

4: het park zal steeds verder aangetast worden~verdwijnen; 

5: de extra kosten voor o.a. organisatie/planning van de evenementen, beheer, handhaving, 

schoonmaak verhogen de gemeentelijke lasten en dus onze gemeentelijke belastingen.

omdat (geluids)overlast bij ons als directe omwonenden hierop volgt

Ik vind de herrie en harde muziek niet fijn, het zal zorgen voor overlast. Ook is het niet leuk voor 

flora and fauna.

Er is al veel onrust door de voetbal club en al het verkeer daardoor in het weekend, dit wordt dan 

alleen maar erger

Geluidsoverlast

De verwachte overlast, zowel van geluid als toename van verkeersdrukte / parkeeroverlast. Verder 

lijkt het mij slecht voor de natuur en is het park m.i. in de eerste plaats bedoeld voor natuur-

recreatie en -educatie. Ik ben niet per definitie ertegen dat er nu en dan een evenement in het park 

plaatsvindt, wel tegen een structurele voorziening omdat dit aanzuigende werking zal hebben.

In principe ben ik voor, maar ben bang dat nieuwegein doordraaft en dat er elke week wat wordt 

georganiseerd. Als er nu een feest in ijsselstein is liggen wij al wakker. Is niet erg, want is 

incidenteel, laten we het zo houden. Daarom ben in tegen, tenzij daarin word aangegeven dat men 

er rekening mee houd.

park Oudgein is niet geschikt voor een evenemententerrein ivm biodiversiteit, infrastructuur, 

bereikbaarheid OV en het ligt midden tussen alle woonwijken.

In een park dat midden in Nieuwegein, tussen de wijken ligt: dat moet overlast geven, zeker wat 

geluid betreft.

Veel evenementen gaan ten koste van het mooie park

Voornamelijk vanwege de parkeeroverlast die we nu ook al hebben van het ziekenhuis

Het park is de trots van Nieuwegein en hard nodig voor een gezonde leefomgeving in Nieuwegein.

Laat de natuur niet verstoord worden door evenementen. Het aantal sportverenigingen breidt zich 

ook alweer uit met daarbij de nodige verkeersbewegingen en ook evenementen/toernooien en 

rustverstorende feesten. De missie van Nieuwegein is om de duurzaamste stad te worden. Een 

evenemententerrein in het park staat hier haaks op. Niets duurzaams aan "groen eruit" en "tegels 

voor parkeerplaatsen en vrachtwagens en auto's en veel mensen erin".

Natuur, c.q. een poging om enige vervangende 'natuur' in/vlakbij Nieuwegein te behouden, gaat 

NIET samen met evenement-achtige massabijeenkomsten: herrie verstoord alle nog aanwezige 

dieren, en mensen leren het niet af om er een grote puinhoop van te maken nadat en/of terwijl ze 

zich amuseren ten koste van de omgeving waarin dat gebeurt. 

Dit zou méér dan bekend moeten zijn. En niet te vergeten het doelbewuste vandalisme incl. 

milieuschade 'voor de lol', agressie en het nodeloos hinderen van bewoners in de (verre) omgeving.
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Hierover zijn het vele inwoners eens, ook al doet waarschijnlijk slechts een beperkt aantal van ons 

allen mee aan deze enquête. Dus: NEE - Park Oudegein is géén aanvaardbare plek voor een 

eventueel evenemententerrein!

Meer dan genoeg mogelijkheden binnen wijken en omliggende plaatsen. Een woonplek is ook een 

plek om na arbeid tot rust te komen. Nieuwegein heeft toch al een verhoogd db, fijnstof niveau. Er 

is dankzij de te dichte bebouwing en bewoners aantal geen plek voor groen. En wie gaat dat betalen

als 't nu al op bijna 1mljn geschat wordt. Zeker zo'n zelfde debacle als kosten Merwestein en extra 

Sporthal. Balans is toch al zwaar negatief en wordt alleen maar slechter.

er word al zoveel van het park gevraagd. laat het park met rust. zeker de dieren.

Een prachtige plek voor recreeren en natuur, daar moet geen lawaaierige en drukke evennementen 

bij organiseren. Dat gaat ten koste van de rest en de rust van de woonwijken eromheen

Er is over een aantal zaken ( verkeer / parkeren / overlast ) niet of nauwelijks onderzoek gedaan. 

Het onderzoek wat wel gedaan is rammelt aan alle kanten. Ik als bewoner van de Doorslag 

verwacht op meerdere vlakken flinke overlast als er evenementen worden gehouden in het park 

oudegein. Overigens rammelt het financiele plaatje ook, 1 miljoen investeren en slecht 2500 euro 

per jaar "winst" voor de gemeente.

zonde van de natuur, geluid overlast voor dieren en ook voor de omwonenden. Hoe het park nu 

wordt gebruikt en waarvoor een park ook is bedoeld, recreatie en rust wordt dan verstoord. ook als 

er hiervoor een parkeerplaats moet worden aangelegd wordt er weer een stuk groen opgeofferd wat

we al te weinig hebben in Nieuwegein er liggen al te veel tegels

Bij evenementen belemmerd het mensen die voor rust en wandeling komen. Er is aan rand bij 

Galecop vast betere locatie te vinden.

Het park is bedoeld om rustig te kunnen wandelen en met de hond te lopen. Ook rekening houden 

met veel ouderen uit de Geinsche hof en de senioren in het complex van Baarenhove waar ik zelf 

woon.

Te veel overlast

Park Oudegein is een pareltje. Een enorm genieten. Vooral de compositie van de bomen is prachtig.

Je profiteert er van t feit dat t lang geleden zorgvuldig is aangelegd en de bomen nu wat hoogte 

krijgen. Ik geniet ook van de vogelzang en ijsvogel in de minder bewandelde stukken. 

Het park is nu al intensief in gebruik: fietsers, sporters, vissers, frisbeers, hondenbezitters, 

picknicks, vogelspotters, jongeren. Nog een activiteit erbij maakt t wel erg druk, en een 

evenemententerrein gaat ten koste van de andere activiteiten. 

Lijkt me beter het evenemententerrein op een nieuwer stuk land te zetten, niet op een uniek gebied 

dat voor zo veel mensen belangrijke recreatie in de stad verschaft.

Het is n prachtige plek natuur waar nog n btje rust is - er zijn bijzondere bomen en veel vogels en 

andere dieren!

Zo zonde van het mooie park . Er wordt zoveel gebruik van gemaakt. Van iedereen en lekker met je

hond wandelen. Zou het zoooooo verschrikkelijk vinden als het er komt .

Zonde van het groen en de dieren/kinderboerderij. Bovendien woonik met m'n tuinkamer en 

slaapkamers direct aan het park. En wat denkt u van het geluid en extra verkeer. Om nog maar niet 

te spreken van alle auto's die ze in de wijk gaanparkeren. NEE dus!

Stukje natuur vol met dieren, ik wil dat behouden. Bij industrieterrein aan het kanaal lijkt mij 

logischer

Het lijkt me niet prettig voor alle dieren die er leven. Er mogen geen brommers rijden in het park, 

ik denk dat evenementen meer overlast bezorgen dan brommers.

Zonde van de prachtige natuur

Omdat dit een uniek stukje natuur is waar veel mensen van genieten

Al genoeg geluidsoverlast in deze stad. Het enige rustige plekje in heel nieuwegein is het stadspark
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en dat willen jullie nu ook onrustig maken

Omdat de rust verstoord wordt voor mens en dieren al het groen kapot getrapt wordt alle rommel 

e.e.

Moet groen en rust blijven

Het gaat tenkoste van de natuur.; geluidsoverlast in de wijken er omheen.

Overlast met opbouw/ afbouw terrein., geluidsinstallatie.

Vrachtwagens ea opde wegen en in het park.dus veel meer verkeersdrukte..

Er wordt veel gesport in het park.

Er zal nog meer zwerfafval komen en planten en bomen die er nog staan zullen beschadigen , los 

van alles wat gekapt en moet verdwijnen door zo' terrein.Bij Galekopperzoom is een groot terrein 

wat veel beter gebruikt kan worden.

Ik loop 

in het park voor mijn gezondheid.

We willen niet nóg meer natuur verliezen .

Het park is al niet zo groot en wordt kleiner door een evenemententerrein. Er is dan dus minder 

groen en ik kan me voorstellen dat het voor de reeën,ijsvogels, roofvogelsen, ooievaars, fazanten 

en alle andere dieren wel een grote invloed zal hebben. 

Daarnaast zullen veel bezoekers met de auto komen, en is er naast geluidsoverlast van het 

evenement zelf, ook parkeeroverlast in de omliggende wijken en vaak ook overlast door feestende 

mensen in de wijken.

Ik woon in Fokkesteeg dat is 1. Overlast niet alleen qua geluid en wij worden al bestempeld als 

slecht wijk.. 2. Het park is het enige in de buurt waar nu lekker rustig gelopen en gezeten kan 

worden met of zonder hond.

Park Oudegein is onder voorwaarden (bekend bij gemeente) indertijd afgestaan. Eén van die 

voorwaarden behelst de instandhouding van natuurgebied zodanig dat mensen er kunnen recreëren,

er leefruimte is voor viervoeters (o.a. reeën), er leef- en broedruimte is voor allerlei vogelsoorten.

Verder is er in de nabijheid van N'gein voldoende voorziening voor evenementen, N'gein hoeft wat 

dat betreft niet mee te gaan 'in de vaart der volken'. Om als stad voor 'vol' aangezien te worden is 

het echt niet nodig ook maar een evenemententerrein uit de grond te stampen ten koste van 

broodnodige natuur.

Ik wijs ook op belang van voorzieningen gelet op demografische ontwikkelingen > ook aan 

leeftijdgevorderden moet gedacht worden waar belang van voorzieningen op gericht moet zijn.

Er is in toenemende mate sprake van geluidsdruk (ingesloten als we zijn door bv. 3 snelwegen). Als

het sportpark een evenement organiseert leidt dat al tot extra geluidsdruk voor de omliggende 

wijken. Ik woon zelf aan de Oeverloper en 'vlucht' dan zo'n dag de stad uit.

Kortom, onzalig idee om van het park een evenemententerrein te maken.

Het park is een rustige plek. Hier kom ik vaak na een drukke werkdag om in de natuur bij te 

komen en te genieten van de natuur

Het park is om te ontspannen, evenementen veroorzaken drukte en vervuiling. Er zijn genoeg 

industrieterreinen waar bewoners geen last van zouden kunnen krijgen

In IJsselstein is er al een evenemententerrein, lijkt me genoeg

Ik verwacht veel geluidsoverlast

Overlast voor de buurt ( geluid, parkeren)

Omdat we nu al geluidsoverlast ervaren wanneer er feest wordt gehouden in Vreeswijk, wat 

meersere malen verder is dan direct naast onze wijk gelegen park. Een evenemententerrein zo 

dichtbij mijn woning zal mijn woongenot aanzienlijk schaden, alleen al vanwege het volume, en 

dubbel omdat ik fysiek walg van 95% van de muziek die er op festivals in Nederland ten gehore 

wordt gebracht. Daarnaast is park Oudegein een mooie, groene oase in een sterk bebouwde 

omgeving en om daar een deel van op te offeren voor een evenemententerrein - wat hoe dan ook 

schadelijk is voor het betreffende terrein en de omloggense natuur - vind ik schandalig. Er zijn 

genoeg plekken waar een evenemententerrein kan worden gevestigd waar dit niet ten koste gaat 
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van natuur en woonklimaat. Ik ben er dan ook niet alleen tegen, ik ben er fél tegen.

Geeft voornamelijk overlast. Er zijn al zo veel evenementen.

Het is een park, een rustgebied in een het drukke bestaan hier in Nieuwegein waar ik al 43 jaar 

woon. Nieuwegein is geen rustige gemeente, omgeven door snelwegen en auto's. Het park is de 

enige plek waar mensen nog een beetje de rust en natuur kunnen vinden. En dat wil de gemeente 

nou kapot maken en commercialiseren, schande ! het is ooit notabene gegeven aan Nieuwegein 

met een voorwaarde, dat het een park zou blijven en dat daar nooit iets aan veranderd mocht 

worden, zoals ik begrijp. Het sportveld, wat al vergroot is, geeft gedurende de zomer al veel 

geluidsoverlast en met de komst van een evenementen terrein kun je er van uit gaan dat dat veel 

erger gaat worden. Ik verzet me hier hevig tegen.

Toen Nieuwegein net opgericht was is het als groeikern aangewezen wat o.a. de mogelijkheid bood

een park aan te leggen in het midden van de gemeente. Inmiddels heeft dat zich ontwikkeld tot een 

mooi park met grote bomen waar de bewoners kunnen genieten van een stukje rust en natuur 

midden in de eigen gemeente. Om daar een groot stuk uit te knippen, nota bene uit het midden, 

voor een evenemententerrein met een ongetwijfeld enorm parkeerterrein wat het grootste deel van 

de tijd leeg en lelijk gaat staan te zijn is wat mij betreft een veel te groot offer aan een 

evenemententerrein met twijfelachtig nut en minimale toegevoegde waarde. Ik ben niet per se 

tegen een evenemententerrein maar dan op het klooster of ergens tegen de a12 of a2 aan. Niet 

midden in ons prachtige park

Geluidsoverlast en natuurbehoud, rust voor de dieren in het park

Park Oudegein, is een prachtige groene long van Nieuwegein. In onze overvolle wereld, is het 

heerlijk om dicht bij huis nog een rustige oase te vinden.

Geluidsoverlast en het welzijn van de weinige natuur die er al is

Geluidoverlast, parkeeroverlast, dronken mensen, afval, slopen van het mooie park met nu fijne 

natuurlijke hoekjes waar dieren schuilen en/of doorheen gewandeld kan worden, ik vrees dat dit 

pishoekjes worden met alle gevolgen van dien. Het is een prachtig park waar zeker in de lente en 

zomer veel gebruik van wordt gemaakt door jong en oud, het zou zo zonde zijn als er een deel 

opgeofferd wordt voor evenementen en auto's. En het zit pal naast een woonwijk... wie wil er een 

festivalterrein naast z'n huis?

Ik woon naast het park en heb geen zin in geluidsoverlast. Bovendien lijkt het me voor de natuur 

niet goed. Laat het groene hart van Nieuwegein toch met rust, niet elke vierkante meter hoeft 

commercieel gemaakt te worden.

De gemeente Nieuwegein is te dicht bebouwd.

Verstoring rust van mensen en dieren, minder natuur, visueel onaantrekkelijk

Geluidsbelasting, de hoeveelheid auto’s, afval en de natuur.

Ik wil rustig slapen en geen harde concerten.

Parkeerproblematiek in de omgeving van het park, of ook grote nieuwe parkeerplaats in het park?

Geluidsoverlast, hoe vaak? en hoeveel dagen per keer? en tot hoe laat?

Vervuiling van park en omgeving

Vernielingen in park en omgeving 

Overlast van door de hele wijk zwervende bezoekers

Het park is juist fijn vanwege de rust en de natuur. Dit valt weg met een evenementen terrein.

De rust gaat dan weg, en Nieuwegein is al zo druk

Slecht voor het park (natuur en dieren) maar ook overlast op dat toch al kleine stukje groen

Ik woon niet vreselijk ver van Park Oudegein af op een etage op de 2e verdieping en ik ervaar nu 

al regelmatig geluidsoverlast van omgevingsgeluid door muziekactiviteiten uit de omgeving. Dan 

kan ik niet slapen totdat de muziek uit is, ook oordopjes bieden niet altijd uitkomst, dus wacht ik 

tegenwoordig met naar bed gaan tot de muziek klaar is. En ook voor het slapen gaan moet ik met 

oordopjes in huis lopen wanneer er festivalmuziek (of iets dergelijks) in de buurt is - en dat vind ik 

echt niet fijn. Ik heb een chronische ziekte en dit vraagt heel veel van mij, vooral dat ik er niet van 

kan slapen. Ik maak hier nooit melding van, want ik heb eigenlijk geen idee waar je dan moet zijn, 
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als het om zoiets groots gaat. 

Wanneer er een evenementen terrein in park Oudegein komt, verwacht ik dat dit nog vaker en 

heviger zal zijn. Verergering van klachten of niet thuis kunnen slapen/ kunnen zijn sluit ik dan 

zeker niet uit. Ik zie dit dan ook als een ernstige bedreiging van mijn woongenot. Ik verwacht ook 

dat het aantal decibel wat te horen is in mijn (woningbouw)woning hoog zal zijn (ik heb hier wel 

een beetje een idee van omdat er in het verleden wel eens serieuze metingen zijn verricht in mijn 

woning).

Het park is er ook (juist!) voor de dieren en de planten. Er broeden o.a. ijsvogels, het is natuur! 

Overal al in Nederland wordt de natuur gesloopt, gekapt, verkleind. En zij heeft geen stem. Terwijl

het daarnaast ook nog eens van levensbelang is voor ons allemaal. Park Oudegein is een 

schitterend park en in de meest versteende stad van Nederland één van de weinige groene plekken. 

Dat moet zo blijven. Er is juist veel meer groen nodig in ons land, niet minder.

Omdat het ten koste gaat van een mogelijkheid tot laagdrempelig buiten sporten

Het zit middenin een mooi park wat de natuur verstoort. Er zitten ijsvogels en andere bijzondere 

dieren. Maar het is ook een rust- en broedplek voor vele vogels. Deze zullen verdwijnen als er een 

evenemententerrein komt. Daarnaast zal het ook veel overlast geven voor omwonenden. Dit is een 

unieke plek in een drukke stad om je rust te zoeken door middel van een wandeling of andere 

fysieke in en onstpanning. Dat mag zeker niet verloren gaan door een evenemententerrein. 

Daarbij is er niet voldoende plek voor de toestroom van mensen voor een evenement. Het zal de 

wijken rondom het park belasten met toestroom van mensen. Daarnaast is het voor veel fietsers 

(scholieren, werkenden, etc.) en wandelaars een plek waar men zich doorheen verplaatst van de 

ene kant van het park naar het andere. 

Er zijn betere opties in Nieuwegein. Zoals aan de rand van Galecop bij de Middengaarde. 

Nieuwegein is al de meest versteende stad in deze omgeving, waarom dan het rustgevende groen 

middenin de stad aantasten?

Denk je aan de gezondheid van de Nieuwegein en zijn inwoners? Dan zeker niet een 

evenemententerrein op een plek waar men tot zichelf kan komen en waar de dieren alle vrijheid 

hebben.

Het geluid zal voor geluidsoverlast zorgen, voor wanneer we in het park zijn, maar ook wanneer 

we gewoon lekker willen relaxen in de tuin.

De keuze voor wanneer wel/geen geluid wordt weggenomen, terwijl wij als buren nu juist zoveel 

rekening met elkaar houden.

Hoeveelheid auto's, natuurbehoud, geluidshinder, afval

Ik beschouw het park als een groen rustpunt en dat gaat niet samen met evenementen. Bovendien 

vrees ik.voor aantasting/verstoring van flora en fauna.

het is een mooi en rustig park. zo houden!

Door het terrein gaat ons prachtige park verloren. Het park waar ik trots op ben.

Het is een van rustige plekken die we nog hebben in Nieuwegein. Er broeden vogels en er zijn veel

dieren die daar huizen. Doe het liever op een groot parkeerterrein of industrie terrein

Het is de long van nieuwegein, hierdoor verstoor je de natuur, de dieren en het groen. Buiten dat 

grenst het ook nog eens aan een 55+ huis en een verzorgingshuis! En grenst het aan de wijk 

Fokkesteeg!

Het is een natuurpark in het hart van de stad waar de inwoners van Nieuwegein tot rust kunnen 

komen. De gemeente doet net of dit de beste plek is en dat de schade aan de natuur wel mee zal 

vallen. Ik begrijp niet hoe ze denken de materialen van de evenementen op het geplande stukje 

evenementengrond te krijgen. Dat kan niet anders dan dat er een hele strook natuur EXTRA wordt 

platgewalst 1x per 2 weken tussen mei en september. De enquête over de behoefte aan 

evenementen onder inwoners mag niet representatief genoemd worden.

Meer dan 10 x een feestje, in de periode mei/augustus, dus veel overlast voor ons omwonenden. 

Geluid, parkeren.

Nieuwegein ligt tussen twee snelwegen. Het enige ongerepte stukje weinige groen dat we hebben 
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is park Oudegein. Gekscherend worden het nog weleens de 'longen van Nieuwegein' genoemd in 

het wijkplatform en wijkkrantje. Nieuwegein wil de duurzaamste binnenstad van Nederland zijn in 

2030. Dat de gemeente het enige grote groene park overweegt als evenementen terrein lijkt haaks 

te staan op iedere groene ambitie als stad. Nieuwegein is omringd door bedrijventerreinen langs 

snelwegen, daar moet toch plaats te maken zijn? Het is een ongelooflijk en lachwekkend idee om 

in een tijd waarin de biodiversiteit keldert en de natuur onder druk staat je stadspark voor 6000M2 

om te vormen tot een evenemententerrein. Een mogelijke kermis of dance concert in een park waar

vogels broeden en mensen komen om te ontspannen.

Er is maar een klein stukje groen in nieuwegein, dat groen moet blijven!! Geen mensenmassas, 

evenementen en verloedering van natuur!

Het is het grootste stukje groen van Nieuwegein dat nog de functie natuur heeft met een recreatie. 

Er is in Galecop een stuk terrein dat nu al gebruikt wordt voor evenementen (deze zomer ga ik daar

toevallig naar een festival) wat heel bereikbaar is en nu al perfect ienst doet. Een stukje 

niemandsland. Perfrctioneer die positie tot evenemententerrein, ipv een terrein dat in oorsprong 

niet bedoeld is als evenemententerrein proberen om te vormen. Dit is verspilling van geld, 

middelen, maar belangrijker nog: vernietigen van natuur en ontspannen recreatiemogelijkheden.

Als we Nieuwegein willen vergroenen (en volhens mij willen we dat) is het absurd dat we een park

gaan misbruiken voor evenementen. Bescherm de dieren, bescherm de natuur.

Omdat er in de omstreken genoeg terreinen daarvoor zijn

Evenementen horen buiten de bebouwde kom te worden georganiseerd ivm geluids- en 

verkeersoverlast. Daarnaast moet het weinige groen gekoesterd worden. Tot slot is het - in 

Nieuwegen - zeer de vraag of er behoefte is aan grootschalige evenementen. Wat dat betreft ligt een

bioscoop of filmtheater meer voor de hand.

Evenemententerreinen horen buiten de bebouwde kom, we wonen al zo op elkaar allemaal

- Teveel dagen in het jaar overlast voor omwonenden zoals ik. (ik woon in Fokkesteeg); verstoring 

natuur. Elders in Nieuwegein betere plekken. In de plannen geen rekening gehouden met opbouwen

en afbouwen van evenementen, daardoor meer overlast.

Het park is een plek waar mens en dier tot rust komt, het is geen plaats voor evenementen. De 

natuur mag hier niet worden verstoord is mijn mening.

In kleine beetje groen,wat we hebben, vernielen van natuur, onrust voor dieren( o.a. kibo) en 

parkeeroverlast in park e.o.

Verstoort de rust en de natuur in het park. Geeft overlast door geluid en parkeren in omliggende 

wijken

Er zijn bestaand lokaties genoeg in Nieuwegein voor evenementen

Het rustpunt park Oudegein moet behouden blijven.

geen verstoring in het park.

geluid overlast .

Niet nodig. En voor de jongeren van 12 - 18 gaat daar toch niks georganiseerd worden
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